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      Аннотация

    
        
          Внутренний туризм в России развивается хорошими темпами. Индустрия туризма растет, но есть некоторые проблемы, и в последние годы внутренний туризм показывает хорошие темпы развития. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Проанализировать современное состояние туризма в России; 2. Выявить влияние новой эпидемии короны на туризм в Санкт-Петербурге и ответные меры; 3. Сформулировать перспективы развития туристической отрасли Санкт-Петербурга в постэпидемическую эпоху. В данной работе проводится анализ российской индустрии туризма, начиная с истории и текущей ситуации развития российской индустрии туризма, фокусируясь на влиянии эпидемии на развитие туризма в Санкт-Петербурге и кратко обсуждая соответствующие контрмеры для решения проблемы, чтобы обеспечить ориентир для дальнейшего развития туризма в Санкт-Петербурге.
        

        
          Domestic tourism in Russia is developing at a good pace. The tourism industry is growing, but there are some problems, and in recent years domestic tourism has shown a good pace of development. Tasks that were solved during the study: 1. Analyze the current state of tourism in Russia; 2. To identify the impact of the new corona epidemic on tourism in St. Petersburg and response measures; 3. To formulate the prospects for the development of the tourism industry of St. Petersburg in the post-epidemic era. This paper analyzes the Russian tourism industry, starting with the history and current situation of the development of the Russian tourism industry, focusing on the impact of the epidemic on the development of tourism in St. Petersburg and briefly discussing appropriate countermeasures to solve the problem in order to provide a guideline for the further development of tourism in St. Petersburg.
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